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- To, co by o mo na w ramach 
obowi zuj cych przepisów prawa 
uwzgl dni , starali my si  rozpatrzy  
pozytywnie

- Moja ziemia gra-
niczy z gm. Ostrzeszów 
i tam nikt nie decyduje,, 
co mam z ni  zrobi

To jest ziemia szóstej 
klasy i da si  j  wy -
czy  z produkcji rolnej 
i przekszta ci  na dzia ki 
budowlane. Ekonomia 
wyka cza rolnictwo 
i musimy szuka  innych 
rozwi za  - sprzeda  
na dzia ki ziemi  gor-
szej klasy, a gdzie 
indziej kupi  lepsz , 
rolnicz . Jak pani wójt 
mówi, e nie da si  ju  
nic zrobi , to po co my 
tu w ogóle siedzimy?

- Studium zosta o 
uchwalone cztery lata 
temu przez poprzedni  
Rad

Prosz  
nie mie  do mnie alu, 
bo na ile mogli my zre-

alizowa  Pa -
stwa postulaty, 
tak uczynili-
my

- Skoro 
Studium nie 
pasuje do pla-
nu, to trzeba je 
zmieni  - 

. - Sze  
lat temu napi-
sa em pierw-
sze pismo, 
eby o 50 m 

przesun li gra-
nic  na ziemi, 

na której mog  si  budowa . eby to 
cho  komu przeszkadza o - absolut-
nie nie! A tu ci gle s ysz  - Studium, 
Studium…

- Nie ma mo liwo ci, eby gmina 
realizowa a, nawet czasa-
mi s uszne, oczekiwania 
mieszka ców, niezgodnie 
z prawem

- My la em, e po zmianie w adzy, 
co  da si  zrobi , a tu nadal nic. Czy 
my mamy przychodzi  do urz du po 
zapomog ?

- Nie ma z ej woli z naszej strony
Gdyby uda o 

nam si  ten plan uchwali , to za dwa 
lata rozpoczynamy prac  nad nowym, 
wówczas, wejd  kolejne wnioski do Stu-
dium, ale te ju  zostan , ich ju  nikt nie 
zabierze

- Gospodarujemy od ilu  pokole  
i teraz b dziemy musieli podporz d-
kowa  si  ludziom, którzy dopiero co 
si  tam wybudowali. Rolnicy nie maj  
szans, bo na wsiach jest ich po 5-6, 
a reszta to mieszka cy maj cy niewie-
le wspólnego z rolnictwem. Chc  si  
budowa , niech si  buduj , ale niech 

potem licz  si  z tym, e na wsi ma 
prawo mierdzie  obornikiem. 

- Je eli si  kto  buduje na wsi, 
kupuje tam dzia ki, bo s  ta sze ni  
w mie cie, to musi si  liczy  z uci -
liwo ciami panuj cymi na wsi

Zrobili my w tym wzgl dzie co 
mo liwe, wi cej si  nie wyci nie, tym 
bardziej e wiele zapisów jest i tak „na 
granicy interpretacyjnej” i pój cie o krok 

dalej mo e skutkowa  uniewa nieniem 
planu. 

- Pa stwo maj  prawo i powinni 
sk ada  wnioski 

Nawet, je eli 
s  one nie do zrealizowania, b dziemy 

si  nad nimi zastanawia . Jest pole do 
pó niejszych dyskusji. Raz w ci gu 
kadencji te wnioski powinny by  pod-
dawane analizie
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